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Vanløse Lokaludvalg har i bydelsplan for Vanløse fokus på 

at det er attraktivt at lade bilen stå, så kollektiv, miljøvenlig og 

bæredygtig transport bliver et lettere valg – både for os i 

Vanløse og for de mange, der rejser gennem bydelen hver 

dag. 

 

Adgangen til den offentlige transport er en væsentlig faktor i 

arbejdet med en mere bæredygtig trafikudvikling, og vi har et 

løbende fokus på at understøtte en god og 

sammenhængende kollektiv trafik til alle dele af Vanløse og til 

de omkringliggende bydele. Vi ønsker, at flere gør brug af 

kollektive og bæredygtige transportformer, og at der i 

fremtiden er etableret flere attraktive, grønne forbindelser til 

omegnskommunerne. 

 

På den baggrund ønsker lokaludvalget at pointere 

vigtigheden i, at der i forbindelse med M5 planlægges efter 

muligheden for på sigt at lukke metrolinjen som en ring med 

stop ved Rigshospitalet og et afgreningskammer herfra 

nordpå til en kommende "hospitalsmetro" over Bispebjerg 

hospital via Vanløses østlige del og de mange fritidsfaciliteter 

omkring Grøndal Multicenter og Bellahøj svømmehal og 

videre til Herlev hospital. 
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